
Hei.  

Tässä minun/meidän perheen kannanotto Länsi-Asikkalan koulun säilyttämisen puolesta. Asumme Iso-
Äiniöllä ja olemme nelihenkinen perhe. Meidän lähikoulu on Länsi-Asikkalan koulu ja olemme tänne 
muuttaneet juuri tämän pienen kyläkoulun takia että lapsilla olisi turvallisempaa koulussa. Olen 
ehdottomasti isoja kouluja vastaan ja isoista kouluista tuleekin vähän väliä ikäviä uutisia milloin on 
ammuttu, puukotettu sekä niissä on isoja kiusaamis ongelmia. Tuohon suuntaanko Asikkala haluaa mennä, 
oppilaat voivat pahoin ja oppimisen taso on laskenut huimasti. Minä olen itse aikoinaan ollut  vuoden 
vääksyn koulussa (5lk) ja se vuosi oli suoraan sanottuna kamalin ja ikävin vuosi minun kouluvuosistani koska 
luokka oli liian iso ja en todellakaan saanut kunnon opetusta.  Kyläkoulussa on mielekkäämpää opetusta ja 
oppilaat ryhmäytyy keskenään todella hyvin ja vetää yhteenköyteen ykkösluokasta kuudenteen luokkaan, 
kaikki keskenään. Joten kyllä todellakin Länsi-Asikkalan koulu täytyy säilyttää. Ajatelkaa lapsia näissä 
asioissa ennenkuin teette päätöksiä!  
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